
 

 

Rikai Labs Node.js 后端开发者 

 
Rikai Labs 是一个来自于硅谷的科技创业公司，我们致力于打造基于微信的由人工智能，机器学
习和自然语言驱动的对话机器人。得到SOSV和500 Startups 投资的我们两年前来到中国上海致
力于开发中国市场。目前我们的客户有来自于世界500强的，Visa, Mead Johnson,Metlife and 
Publicis Media group等。 
 
要求： 

我们在寻找有经验的1~3年全职 Node.js 后端/全栈开发者。 

1. 1～3年Node.js经验 

2. 熟悉Web后台架构、性能优化、Restful API; 

3. 熟悉熟悉 Mogodb／mysql 等 数据库的语法及性能调优； 

4. 熟练掌握异步流程控制库async或者Promise方法 

5. 之前有做过有过微信公众号,小程序API调用和开发的经验为佳 

6. 对对话机器人，人工智能，机器学习感兴趣 

7. 有一定的英语沟通基础 

可以提供代码样本，有贡献的 GitHub Repo或者接受一个简单的测试 

你将负责： 

负责编写后端系统框架和核心代码的优化 

完成系统架构设计 

配合前端同事微信API 接口相关设计，开发，维护 

在技术团队与CTO工作，  

http://www.rikailabs.cn/


 

 

 

About Us: 

RIKAI Labs is one of Shanghai's top tech startups.Backed by ChinAccelerator and 500 

startups, we build chatbots for WeChat.We've built bots for companies like VISA and 

Metlife, startups like 247 tickets, and we also provide our own "TeacherBot" wechat 

account to learn english with an AI teacher. 

About you: 

If you're familiar with node.js, Mogodb／mysql, and want to apply some of those 

patterns to chatbot development, you've come to the right place!Your role will be 

extending our in-house Chabot  framework, adding new components that are used by 

the authoring team.We use both English and Chinese. 

You'll be working directly with the CTO and our content team to create an internal 

framework that we can use for developing multiple mini programs. This will also talk to 

our server-side tools for natural language processing, analytics, and business logic. 

RIKAI Labs has a deep technology stack so there's lots of opportunity to learn new 

things here! 

1. 1～3 yr Node.js dev expirences  

2. Familiar with Restful API; 

3. Familiar with Mogodb／mysql 

4. Experienced with async or Promise 

5. Interested in cutting edge tech in AI, Chatbot, NLP and ML 

 

 


